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متن پرسش

با عرض سلام وخسته نباشید خدمت استاد من طلبه ای هستم که چند وقتی است در زمینه تبلیغ

تلاش می کنم وهمین روش تبلیغ سنتی را خیلی جذاب می بینم اما مشکلی که هست این است که

گاهی می بینیم مردم از جایی دیگر (سینما وتلویزیون) چنان اثرات عمیقی گرفته اند که اصلا انگار

حرفهای ما هیچ گاه در دل آنها کمترین اثری هم نخواهد داشت. گرچه کم اثری حرف از بی عمل بودن

ما هم هست حالا می خواهم بدانم آیا وقتی با دین وفرهنگ ما اینجور مبارزه می شود آیا ما برای

حفظ دین همین فعالیت حد اقلی را باید داشته باشیم یا اینکه ما هم باید مقابله به مثل داشته باشیم

وما هم وارد عرصه فیلم سازی ویا ساخت بازی های کامپیوتری شویم که فوق العاده در روان کودک

امروز تاثیر دارد بشویم. اگر جواب مثبت است چکار باید کرد که گرفتار ظلمات مدرنیته در این عرصه

نشد؟ بطور کلی آیا اصلا فیلم وتلویزیونی که فرهنگ اسلامی را عرضه کند قابل تصور است؟ بسیار

ممنون

متن پاسخ

باسمه تعالی؛ علیکم السلام: هرکس در حوزهی کار و توان خود باید در ارائهی اندیشهی اسلامی تلاش

کند. مسلّم تصویر، ظرفیت ارائهی معارف عمیق را ندارد ولی این بدین معنی نیست که ما امروز نباید

از فیلم و تلویزیون برای ارائهی اندیشهی اسلامی استفاده کنیم. نکتهای که نباید از آن غفلت کرد

ضعفهایی است که این تکنولوژیها دارند که مرحوم شهید آوینی در کتاب «آینهی جادو» متذکر آن

شده است ولی با این همه شهید آوینی توانسته است با خودآگاهی که از فیلم دارد روایت فتح را

بسازد که بسیار مفید بود. شما در خود جستجو کنید ببینید در چه کاری موفقتر هستید وظیفهی شما

همان است. موفق باشید


